
DOGOVARJANJ O GRAMOZU
ŠE NI KONEC

Izvršni svet skupščine mesta Ljubljane je
na svoji sejd 6. januarja razpravljal, med osta-
lim, tudd o pogodbi med podjetjem PROD in
Skladom za komunalno urejanje zemljišč ob-
čine Ljubljana-Siška, ki naj bi urejala vpra-
šanja v zvezi s kopanjem gramoza v gramoz-
njci v Stanežičah.

Predstavnik inšpekcdjskih služb je predla-
gal, da je treba v pogodbo vnesti določila, ki
bi točno in konkretno zagotavljala ohranitev
urbanistifimh in sanitarnih pogojev. Ce ome-
njeni pogoji ne bi bili izpolnjeni, imajo in-
špekcijske službe vso pravico, da ukrepajo.

Raziprava je tekla tudi o odkupnih cenah
zemjjišč, o čemer bo podal svoje mnenje kme-
tijski izvedenec, določiti pa je potrebno tudi
zakupmino za kopanje gramoza.

Zandmivo je morda dejstvo, da pogodba o
izkoriščanju in kopanju gramoza že šest me-
secev »•potuje« naokrog, da pa jo je izvršni
svet mestne skupščine dobil le slab teden pred
časom, ko naj bi podal svojo oceno.

Ker je pri urejanju tega vprašanja še mar-
sikaj nedorečenega, je mestni izvršni svet
sklenil pogodbo z dodatndmi dopolnilj vrniti
podpisnikom v ponovno analizo in oceno.
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